
 

 

Styremøte  
Ekofisk-Komiteen  

13.8.2012 
 
Tilstede:   
Leder     Rolf Bolstad  
1. Nestleder    Oddbjørn Nilsen  
2. Nestleder    Tor-Egil Egeland - referent  
HVO/Styremedlem   Frode Nirisen  
HVO/Styremedlem   Geir Terje Stengårdsbakken 
HVO/Styremedlem  Remie Gildrenes   
TOR II rep./Styremedlem  Jarl T. Strand 
Ek-Land    Ståle Skretting 
Prosjekt/NEPCO   Asbjørn Ekse   
 
Møtet startet kl. 1100 
 
1.  Åpning  
2.  Protokoller/referat  
3.  Organisasjon og verving  
4.  Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår  
5.  Økonomi og administrasjon  
6.  Konferanser, kurs og studiearbeid 
7.  Prosjekter 
8.  Bedriftsinterne saker 
9.  Vernefaglig 
10.Pågående aktiviteter 
 
 
1. Åpning  
1.1 Leder Rolf Bolstad åpnet møtet. 
 
 
2. Protokoller/referat  
2.1 Godkjent og vedtatt.  
 
 
3. Organisasjon og verving  
3.1 God medlemsutvikling siden siste styremøte. 
3.2 Medlemmene i OOC: Har hatt møte med medlemmene i OOC. 
3.3 Forbundsalliansen. 



3.3.1 Det vil fra Industri Energi bli sendt ut informasjon til Ekofisk-Komiteen før neste styremøte. 
Informasjonen om Forbundsalliansen vil da bli gjennomgått før styre går ut med anbefalinger til 
Ekofisk-Komiteen sine medlemmer. 
 
4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 
4.1 Lønnsoppgjør 2012.  
4.1.1 Det ble tvungen lønnsnemd.  
Samarbeidet mellom Industri Energi og SAFE er god. Lokalt lønnsoppgjøret regnes ferdig i 
oktober – november, endelig dato ikke satt. 
Samarbeidslinjen under årets oppgjør har ikke fungert etter intensjonen. 
4.1.2 Fedrepermisjon. 
4.1.3 Svingskift bedriften har ikke helt klart å bli enig med seg selv hvordan dette skal løses.  
 
5. Økonomi og administrasjon  
5.1 Status. 
5.1.1 Oddbjørn gikk i gjennom budsjettet fram til juli 2012.  
5.1.2 Det ble gitt støtte til streikekassen til de som var i streik. 
 
 
6. Konferanser, kurs og studiearbeid 
6.1 TV-Samling. 
6.1.1 Det er fortsatt mulig og melde seg på disse kursene. 24. – 26. sep. og 15. – 17. okt. 
6.1.2 Årsmøte 2012: 13. - 14. mars. 
 
7. Prosjekter  
7.1 2/4-L begynner å ta god form. 
Ekofisk-Komiteen sin representant i prosjektet, Asbjørn Ekse, fortalte at samarbeide begynner å 
bli bedre, men det henger fortsatt noe igjen.  
 
8. Bedriftsinterne saker 
8.1 Innleie – formell sak. 
8.2 Strategien frem over. 
 
     
9. Vernefaglig 
9.1 Granskning hendelser. 
 
 
10. Pågående aktiviteter 
10.1 PM-Revisjon.  
10.2.1. HVO Frode Nirisen har hatt en del punkter som ikke er gode nok, dette vil Frode komme 
tilbake til. Bekymringer ang. forandringer i forbindelse med PM revisjonen kan rettes til HVO 
Frode Nirisen. 
10.3 Fjernstyring: Styret beklager på det sterkeste at ABC klubben ikke fikk medhold på sin anke.  
 
11Eventuelt  
11.1 AU sørger for bestilling av oppslagstavler til HAVEN. 
11.1.1 Skade på utstyr ved tjenestereise og shuttling i havet. Overenskomsten punkt 21.2 avsnitt 
2, dette vil HVO opplyse om på medlemsmøter ute i havet. 
11.1.2 Familiebesøk på installasjoner: AU tar saken og vil ta dette opp med velferden.  
 
Møtet avsluttet ca. kl. 15:30 
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